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                                                                                             Krobia, dnia 30 stycznia 2012 r. 

 
 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XIX/2012 
  
                  z   XIX sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  25 stycznia 2012 r. w ZSOiZ w Krobi     

=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    16.30 

                    godzina zakończenia :   18.00  

                    Z 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 13 radnych, nieobecny radny                  

J. Gałęzewski, mandat radnego ś.p. Józefa Musielskigo wygasł wskutek śmierci.   

                 Ponadto w sesji uczestniczyli :   

              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 

                    2.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia. 

                    3.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy.  

                    4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                    5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                    6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
 

                    Porządek obrad sesji : 

              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                                              

w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

 a) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego, 

 b) nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych  nieruchomości położonej                  

w  Pudliszkach, 

 c) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych, położonych w Krobi,  

 d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi, 

 e) zasad na jakich przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki 

pomocniczej będzie przysługiwała dieta, 

 f)  zmiany uchwały Nr XVII/123/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2011 r.                  

w sprawie określenia wzorów deklaracji podatkowych oraz informacji podatkowych,  

 g) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu, 

 h) zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012.  

  9. Rozpatrzenie projektu apelu w sprawie zapewnienia jednostkom samorządu terytorialnego              

udziału w dochodach publicznych odpowiednio do przypadających im zadań. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

11. Wolne głosy i wnioski.  

12. Zakończenie.  

         

  Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
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Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, p. Burmistrza, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.   

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 13 radnych, nieobecny radny                 

J. Gałęzewski, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
 

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
       
      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z  XVIII sesji.       
      Protokół z XVIII sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.  
 

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

Burmistrz : wpłynęła odpowiedź Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu na interpelacje złożone 

przez radnych R. Olejniczaka, Z. Nowackiego i M. Szpurka.  
 

      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

      M. Duda : pytanie kieruję do dyrektora CKiR w Krobi, lecz jest on dzisiaj nieobecny :  jaka jest 

koncepcja funkcjonowania nowego obiektu, który ma być oddany do użytku, chodzi o siłownię. Czy 

taka koncepcja jest przygotowana, bo takie pytanie kierują do mnie osoby zainteresowane 

korzystaniem z tego obiektu. Jest to też kwestia zatrudniania osoby, która zajmowałaby się 

prowadzeniem nie tyle samej siłowni, także ściany wspinaczkowej. Proszę p. Burmistrza                          

o informację na ten temat.  

      L. Bem : czy można by coś zrobić z progiem zwalniającym na ul. Grunwaldzkiej? Chodzi o ten 

próg, który jest przy zatoce do parkowania samochodów, tam gdzie kiedyś stacjonowała karetka 

pogotowia. Próg ten wszyscy omijają, nawet jadąc z kierunku ul. Powst.Wlkp., a w zatoczce tej 

rzadko kiedy parkują pojazdy. Należałoby przekazać projektantowi, że w takim miejscu nie montuje 

się progów.  

      G. Skrobała : 1. zapytanie do PZD. Bulwersuje mnie i mieszkańców sposób obcinania gałęzi drzew 

przy drogach powiatowych. Nie wiem jaki to ma sens, znaczenie, że obcina się całe drzewa 

pozostawiając na samej górze jakieś bukieciki, bądź obcina się zupełnie wszystkie konary drzew. 

Miejsca, które pozostają po obciętych konarach nie są zamalowane, także te drzewa umierają stojąc. 

Pewna ekipa wykonywała takie zabiegi na alei lipowej w Nieparcie i na moje zapytanie w tej 

kwestii odpowiedzieli, że na pewno wszystko odrośnie. Na pewno nie odrośnie skoro wszystkie 

gałęzie zostaną obcięte, to w zasadzie zostaje tylko pień. Dziwi mnie podejście PZD ponieważ 

osobiście zgłaszałem potrzebę wycięcia jednego dużego drzewa w centrum Gogolewa i miało to być 

wykonane, lecz do tej pory tego nie zrealizowano. Wiem, ze jeśli osoba prywatna zgłasza się                   

z wnioskiem, to wniosek ten zostaje rozpatrzony bardzo szybko. Proszę o informację czy zabiegi te 

prowadzone są w odpowiedni sposób, czy ochrona środowiska nie ma nic do powiedzenia w tej 

sprawie, czy jest dopuszczalne aby w taki sposób aż te drzewa niszczyć?   

      2. Sprawa dot. zajęć socjoterepeutycznych w świetlicach wiejskich. Czy będą one prowadzone               

w tych samych świetlicach,  czy oferta zostanie poszerzona na świetlice w innych miejscowościach? 

      Ł. Kubiak : od nowego roku obowiązują nowe zasady zwrotu podatku akcyzowego zawartego                

w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej. Ta informacja pojawiła się                  

w tygodniku, czy sołtysi i rolnicy taką informację posiadają, czy w najbliższym czasie ją otrzymają, 

że terminy marcowe zmieniają się na lutowe i wrześniowe zmieniają się na sierpniowe. Ważne jest 

aby taka informacja dotarła do mieszkańców wsi.         
 

      Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym.  

      10.01. Spotkałem się z p. dyrektorem i p. księgową Przedszkola Samorządowego w Pudliszkach             

w związku ze złożoną ofertą utworzenia przedszkola niepublicznego w Pudliszkach. 
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      11.01. Posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. Zapoznano się z Apelem Rady Miejskiej 

w Jarocinie w/s zapewnienia jednostkom samorządu terytorialnego udziału w dochodach 

publicznych odpowiednio do przepadających im zadań. Apel dotyczy ustawy o wspieraniu rodziny   

i systemu pieczy zastępczej. Komisja zawnioskowała o wprowadzenie rozpatrzenia projektu Apelu 

na sesji Rady Miejskiej. Komisja zapoznała się z wnioskiem p. Jolanty Skowronek w/s 

przekształcenia Przedszkola Samorządowego w Pudliszkach w przedszkole niepubliczne. Komisja 

sformułowała wnioski, które pisemnie przesłałem osobie zainteresowanej. Komisja uznała potrzebę 

przeanalizowania Uchwały Rady Miejskiej w Krobi w/s zasad udzielania stypendiów dla uczniów. 

     12.01. Zredagowałem i wysłałem pismo do p. Jolanty Skowronek w/s przedszkola w Pudliszkach.  

      23.01. Udział w spotkaniu dotyczącym organizacji uroczystości patriotycznych.                              

Posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej : omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję, 

zapoznanie radnych z korespondencją w/s przedszkola niepublicznego w Pudliszkach, Burmistrz 

Krobi przedstawił „Analizę finansową dot. zmian w zakresie funkcjonowania placówek 

oświatowych w Gminie Krobia”.  

      24.01. Podsumowanie rocznej działalności wiosek internetowych w naszej gminie. 

      25.01. Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych w/s wydania opinii do projektów 

uchwał oraz posiedzenie Komisji Budżetu w/s wydania opinii do projektów uchwał.  
      
Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.   

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

K. Perdon : 20 stycznia odbyła się Debata Edukacyjna zorganizowana przez Związek Gmin 

Wiejskich, proszę o przedstawienie wniosków z tej debaty. 

Jakie gadżety przekazano na Wielką Orkiestrę Świątecznej Pomocy, ponieważ uzgodniliśmy                   

z przedstawicielem gminy, że podsumowanie będzie wspólne.  

Burmistrz : gadżety przeznaczone zostały do licytacji na wniosek podmiotów organizujących te 

licytacje,  przekazano je do Gostynia i na miejscu w Krobi.  

Debata Edukacyjna miała jakby dwojaki aspekt. Pierwszy dotyczył przyjęcia stanowiska 

związanego z propozycjami Ministra Finansów dot. ograniczenia deficytu Gmin w roku bieżącym. 

Deficyt w skali naszego województwa, czyli wyższy poziom wydatków niż dochodów przewidują 

prawie wszystkie samorządy,  ma to duży skutek dla wielu jednostek samorządu i planowane jest 

wprowadzenie takiego mechanizmu. Powiązane jest to z pokazaniem pewnych rozwiązań                        

w oświacie, dlatego, że wydatki z nią związane stanowią najwyższe pozycje w budżetach gmin                

i stąd propagowano pewne rozwiązania strukturalne wprowadzone w niektórych gminach 

województwa, które przyczyniają się do obniżenia kosztów funkcjonowania oświaty. Podano jako 

przykład Gminę Jarocin i procesy związane z przekształceniami szkół publicznych w niepubliczne.    

Ł. Kubiak : odbyło się spotkanie dot. funkcjonowania przychodni w Gogolewie. Proszę                            

o informację jak miałaby ona dalej funkcjonować.  

Burmistrz : w związku z wystąpieniem mieszkańców i pani radnej odbyłem szereg spotkań, rozmów 

z podmiotami medycznymi działającymi na naszym lokalnym rynku.  Zainteresowany wynajęciem 

od Gminy pomieszczeń w Gogolewie jest pan doktor Kubiak.  Obecnie prowadzi proces związany                           

z zakontraktowaniem przychodni w Gogolewie i wg wstępnych informacji od  marca ma zacząć 

praktykę w tej przychodni.  

Przewodniczący Rady : kto wygrał konkurs na unieszkodliwianie i wywóz padłej zwierzyny                        

z terenu gminy. Chciałem zasugerować, że może warto by powiadomić Policję w Krobi i Gostyniu, 

że w sytuacji kiedy padła zwierzyna jest w miejscach publicznych aby interwencję przyspieszyć, 

aby nie czekać wiele godzin i usunąć tą zwierzynę.  

Burmistrz : przetarg wygrała firma p. Rakowskiej.  
 

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. 
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Uchwałę Nr XIX/133/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego; przyjęto jednomyślnie, głosowało13 radnych. 
 

b) nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych  nieruchomości położonej                  

w  Pudliszkach. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała w dniu 

dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XIX/134/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych  nieruchomości położonej                            

w  Pudliszkach; przyjęto jednomyślnie, głosowało13 radnych. 
 

c)  wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych, położonych w Krobi.   

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

Ł. Kubiak : czy prawidłowo oznaczono działkę ponieważ na mapie załączonej do uzasadnienia jest 

nr 469/6.   

A. Olejnik : proszę o naniesienie poprawki, prawidłowy nr działki 469/6.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała w dniu 

dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Przewodniczący Rady : czy ta zmiana wymaga przegłosowania? 

Radca prawny : jest to błąd pisarski, nie wymaga to głosowania.  

Uchwałę Nr XIX/135/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie  

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych, położonych w Krobi;  przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 13 radnych. 
 

d)  wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała w dniu 

dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. Nie ma możliwości 

zabudowy mieszkaniowej na tym terenie i należy zbyć właścicielowi sąsiadującej działki.  

Uchwałę Nr XIX/136/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie  

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 13 radnych. 
 

e) zasad na jakich przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej będzie 

przysługiwała dieta. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym i projekt 

uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie, przy jednym członku nieobecnym.  

Uchwałę Nr XIX/137/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie  zasad na 

jakich przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej będzie przysługiwała 

dieta; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 13 radnych. 
 

f) zmiany uchwały Nr XVII/123/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2011 r.                  

w sprawie określenia wzorów deklaracji podatkowych oraz informacji podatkowych. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 

Uchwałę Nr XIX/138/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie  zmiany 

uchwały Nr XVII/123/2011 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2011 r. w sprawie 

określenia wzorów deklaracji podatkowych oraz informacji podatkowych; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 13 radnych. 
 

g) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu. 
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Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 

Uchwałę Nr XIX/139/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie  

udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 13 

radnych. 
 

h) zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012. 

Skarbnik Gminy przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą 

załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym i projekt 

uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie, przy jednym członku nieobecnym.  

Salę obrad opuścił radny A. Miałkowski. 

Zgłoszona autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 12 radnych.  

Uchwałę Nr XIX/140/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie  zmian               

w budżecie Gminy Krobia na rok 2012; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 12 radnych. 
 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu apelu w sprawie zapewnienia jednostkom samorządu 

terytorialnego udziału w dochodach publicznych odpowiednio do przypadających im zadań. 

Projekt apelu przedstawił Przewodniczący Rady. 

Na salę obrad przybył radny A. Miałkowski. 

Apel Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie zapewnienia jednostkom 

samorządu terytorialnego udziału w dochodach publicznych odpowiednio do przypadających im 

zadań; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 13 radnych. 
 

Ad. 10  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnego M. Dudy uruchomienie siłowni planowane jest w 

miesiącu kwietniu. Koncepcja organizacyjna jest stworzona, wyłoniona zostanie osoba, która ma tą 

siłownią zarządzać, ma być przeszkolona większa liczba osób w zakresie instruktażu ścianki 

wspinaczkowej.  Trwa analiza samej formy i sposobu zarządzania siłownią.  

Odpowiadając na interpelację radnego L. Bema, to omijanie progów jest widoczne nie tylko w tym 

miejscu. Planujemy pewne przedsięwzięcia, które mają utrudnić omijanie poprzez podwyższenie 

parkingu, lecz nie nastąpi to wcześniej niż w okresie wiosenno-letnim.  

L. Bem : można by przesunąć ten próg w inne miejsce.  

Interpelacja radnej G. Skrobały dot. zabiegów pielęgnacyjnych drzew przy drodze powiatowej 

przekazana zostanie wg właściwości do PZD.  

Odnośnie interpelacji dot. funkcjonowania zajęć w świetlicach, to musieliśmy przemodelować 

formę jej działania i dokonać zmian personalnych. To też zadecyduje o tym czy pozostaną zajęcia w 

5 świetlicach, czy dokonamy zmian poprzez zatrudnienie w innych świetlicach i nie jestem w stanie 

udzielić konkretnej odpowiedzi. 

Odpowiadając radnemu Ł. Kubiakowi , odnoście nowych zasad zwrotu akcyzy  przekazana została 

informacja dla rolników poprzez sołtysów, zmieszczona zostanie także na stronie internetowej 

Gminy Krobia. Najważniejsze aby dotarła ona skutecznie do zainteresowanych osób, rolników.   
 

Ad. 11  Wolne głosy i wnioski. 

M. Szpurka : w „Życiu Gostynia” przeczytałem artykuł informujący o tym, że w Urzędzie będzie 

nowozatrudniona osoba, która będzie zajmować się poborem opłaty targowej. Jaka będzie forma 

poboru tej opłaty na terenie gminy? Zamieszczono także artykuł „Młodzieży trzeba zaufać”, może             

i słuszny. Ja z młodzieżą pracowałem około 20 lat jako prezes klubu „Sokół Chwałkowo” i nie było 

żadnego problemu aby dogadywać się z młodzieżą. Kilka dni temu sołtys Rogowa zaprosił mnie 

aby pokazać jak wygląda świetlica, gdzie wpuszczono młodzież bez kontroli. Kije do bilardu były 

połamane i pozostawiane puszki od piwa. Nie dziwię się sołtysowi, że określił godziny, kiedy 

można korzystać ze świetlicy. Jeśli uważają, że nie potrzeba nadzoru nad świetlicą tą należy dbać            

o to miejsce. Uważam, że trzeba zaufać młodzieży.   
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Przewodniczący Rady : p. Burmistrz wg właściwości przekazał na moje ręce wpłynęło pismo do 

rozpatrzenia przez Rade Miejską dot. skargi na kierownika jednostki organizacyjnej oraz pismo dot. 

przedszkola niepublicznego. Czy sprawy te rozpatrywać na posiedzeniu wspólnym komisji Rady 

czy przekazać do Komisji Oświaty i Spraw Społecznych z udziałem pozostałych radnych.  

A. Miałkowski : nie wiem o co chodzi. 

Przewodniczący Rady przedstawił treści złożonych pism. 

E. Dopierała : Komisja Oświaty i Spraw Społecznych na posiedzeniu zajmie się tymi tematami. 

Burmistrz : zakres tego stanowiska związany jest z pobieraniem opłaty targowej także poza terenem 

targowiska, czyli realizacja uchwały dot. pobierania opłaty targowej poza miejscami wyznaczonymi 

do targu oraz sprawami gospodarowania odpadami. Musimy przygotować do wejścia mechanizmu, 

który będzie powodował, że gmina pobierać będzie od mieszkańców opłatę za usuwanie odpadów                 

i zawierała umowy z podmiotami na usuwanie odpadów, czyli stanie się pośrednikiem 

zobowiązanym do pobierania opłaty i regulowania należności w stosunku do firm zajmujących się 

wywozem odpadów.   

W kwestii artykułu w „Życiu Gostynia” , to nie chciałbym się odnosić do jego treści, do tej sytuacji 

dlatego, że nie czytałem tego artykułu. Natomiast w kwestii dot. sposobu użytkowania świetlicy                

i wykorzystania jej przez dzieci i młodzież mamy regulamin, który w sposób ramowy to określa 

oraz doświadczenie sołtysów, którzy najlepiej wiedzą jak w sposób skuteczny udostępnić tą salę i na 

tym doświadczeniu bazujemy. Na konwencie sołtysów na ten temat dyskutowaliśmy, że jest to 

automatyczna decyzja sołtysa w jaki sposób konkretnie regulować korzystanie ze świetlicy przez 

dzieci i młodzież  poniżej 18 lat.   

M. Szpurka : będę starał się przekonać sołtysa aby świetlica była dostępna dłużej.  

K. Perdon : zwracam się z wnioskiem aby radnych informować o wszystkich spotkaniach 

organizowanych przez Urząd i Radę, bo bardzo często spotykamy się z zarzutem, że lekceważymy 

zaproszenia różnego rodzaju, czy imprezy, które się odbywają. Nie w każdych możemy brać udział, 

bo każdy ma swoje życie zawodowe, ale o wielu w ogóle nie wiemy. Na uroczystości takie jak                

50-lecie pożycia małżeńskiego są radni a wielokrotnie mieszkańcy mają do nas pretensje, że jedni są 

obecni a innych nie ma.     

Burmistrz : staramy się aby informacje o spotkaniach docierały do radnych. Zwrócę uwagę aby te 

informacje były przekazywane. Informuję, że jutro o godz. 19-tej odbędzie się spotkanie w Starej 

Krobi dot. funkcjonowania placówek oświatowych.  

Radca prawny :  w nawiązaniu do treści skargi, która została przedstawiona chciałem zaapelować do 

przewodniczącego aby póki co nie upubliczniać z imienia i nazwiska  autora tej skargi z uwagi na 

to, że być może tej osobie do końca nie jest znana procedura rozpatrywania skargi złożonej na 

kierownika jednostki organizacyjnej gminy, być może podkreślam a na to wskazywało 

zaadresowanie tego pisma do Burmistrza. Pomimo wskazania adresata jako Burmistrza też 

odczytuję z treści, że mamy do czynienia ze skarga na kierownika jednostki organizacyjnej,                  

a w świetle przepisów prawa przepisy kpa taka skargę należy przekazać wg właściwości do Rady                

i Rada Miejska jest władna ją rozpatrywać. Za uwagi na temat tam poruszany być może osoba albo 

tej skargi w momencie gdy wyjaśniała została ta forma proceduralna formalna i nie będzie 

upubliczniać w jaki sposób wywiązuje się z obowiązków alimentacyjnych.  Tak też moja sugestia 

do członków komisji, którzy będą rozpatrywać tą skargę a zakładam, że autor tej skargi na 

posiedzenie zostanie zaproszony, aby w pierwszej kolejności od tego rozpocząć, bo być może okaże 

się, że intencją autora pisma było tylko poinformowanie Burmistrza jako przełożonego kierownika 

jednostki o pewnych okolicznościach            
 

Ad. 12 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, dziękuję 

wszystkim za przybycie i zamykam XIX sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

    Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska    


